
Protokoll styrelsemöte    
Axevalla Travförening Må 13 jan 2025  

   
Plats: Medlemslokalen 150 kvar   
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström,  
Mats Kjellen, Caroline Fagerberg, Mari Laang, Bo Hellkvist (VB) , Ronny Andreazon,   

§ 1 Mötets öppnande    
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.   
   

§ 2 Godkännande av dagordning    
  Dagordningen godkändes   
    
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.   

- Mats Kjellen valdes   
   

§4 Protokoll    
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna    
 
§5 Valberedningen har ordet 
-Bo Hellkvist informerade om tankegångar inför årsmötet, 
representant från A-tränarkåren bör ingå i styrelsen. 
   
§6 Ekonomi/medlemsinbetalningar   
Helena;   
-Resultat och balansräkning presenterades för styrelsen, revision 
kommer att utföras i veckan. 
-2024 bestod föreningen av 245 medlemmar. 
2 nya medlemmar 2025  
 
§7 Skrivelser :   
Emma: Skall på budgetmöte med Travsällskapet i januari. 



Hans: Offert på sommarpresent inkommen och beställd från 
Wikstrands 
 
§8 Rapporter   
Bosse L:  
Banmöte: 
-Diket vid rakbanan/sandbanan planeras att fyllas igen 
 
Hans: 
Försäkringsfrågan vid tandemkörning ej löst. Magnus Carlsson 
kommer att ta fram en försäkring som täcker skador på sulky och 
medåkande. 
Mötet beslöt att Fredrik går vidare med beställning av 2 st 
tandemsulkys. 
 
Emma: 
-Fredrik höll i prisutdelning för juniorjakten vid V75 tävlingar på 
nyårsafton 
 
-Fredik och Lotta Handfast samt Emma Möller och Torbjörn 
Andersson hjälpte travsällskapet/Bibbi med Hamburgerförsäljning 
vid tävlingarna den 23 dec. Intäkterna för arbetet tillfaller ATF.  
Stort tack från styrelsen. 
 
§9 Aktiviteter/Årshjul 
Emma: 
-Bosse och Mats kollar med Bibbi angående förtäring på stallfiket. 
-Emma fixar annons i travprogrammet, samt kallelse till Lars Ågren 
-Hans fixar annons och handlingar på hemsidan samt dagordning,  
-Helena fixar blommor 
 
§10 Nya frågor 
 Verksamhetsberättelse 
Emma: Skickar ut ett förslag samt erhåller feedback från respektive 
ansvarig. 



-Förslag årets hästägare: 
Hästägarsektionen med Fredrik som sammankallande tar fram 
lämplig kandidat. 
 
Emma: Hovslagarfrågan vid vår skospilta är ej löst. Sällskapet 
behöver fler platser i Hästhotellet. 
Styrelsen beslöt att alla hjälps åt med förslag till lösning till nästa 
möte, annars riskerar vi att bli av med denna service. 
 
Mari: 
-Instruktioner för personal i fiket behöver tas fram vad avser 
hygienregler vid hantering av livsmedel. Mari lämnar ett förslag till 
Hans som läggs ut på hemsidan samt sätts upp i köket. 
Hans beställer även 10 st förkläden för kafepersonalen. 
 
Emma/Bosse: 
-Synpunkter angående bestraffning för kuskar som ej kan hålla rätt 
tempo i våra provlopp har inkommit. 
Styrelsen beslöt att tillsvidare fortsätta med att föra en dialog med 
kuskarna vid dessa tillfällen.  
Caroline: 
Kan ej vara speaker den 18 jan, Ronny hjälper till denna dag. 
 
§11 Nästa möte 
-Torsdag 12 feb 
 
§12 Avslutning   
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.   
   
   

-----------------------------                      ----------------------------------    
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                             

   

……………………………..  justeras Mats Kjellen 


